

AGENTIA NATIONALA
PENTRU SIGURANTA
ALIMENTELOR

NATIONAL FOOD
SAFETY AGENCY

НАЦИОНАЛЬНОЕ АГЕНТСТВО
ПО БЕЗОПАСНОСТИ ПИЩЕВЫХ ПРОДУКТОВ



CERTIFICAT DE INOFENSIVITATE
SAFETY CERTIFICATE
СЕРТИФИКАТ БЕЗОПАСНОСТИ

de _____ din _____

No 116 OT 24.08.2018

privind respectarea limitelor maxim admisibile (LMA) de reziduuri de pesticide si nitrati
in productie alimentara de origine vegetala
in compliance with the Maximum Residue Levels (MRL) for pesticides and nitrates in food of plant origin
в соответствии предельно допустимых концентраций (ПДК) остатков пестицидов и нитратов
в пищевой продукции растительного происхождения

Eliberat: II „Avram Stela”. mun. Chisinau, str. O. Goga 8, ap. 4
Issued: (denumirea si adresa operatorului) (name and address of operator) (transliterare si adresa operatorului)

Descrierea productiei alimentare in sortiment, indiferent de tipul de ambalaj / vrac
Name of foodstuffs in assortment, regardless the type of packing / bulk

Достоинство пищевой продукции в ассортименте, независимо от вида упаковки / в упаковке

Dovleac

Pentru consumul uman

For human consumption

Pentru consumul uman

Aliment pentru animale

For animal feed

La carne / животноводство

La carne / животноводство

La carne / животноводство

La carne / животноводство

La carne / животноводство

La carne / животноводство

La carne / животноводство

La carne / животноводство

La carne / животноводство

La carne / животноводство

La carne / животноводство

La carne / животноводство

La carne / животноводство

La carne / животноводство

La carne / животноводство

La carne / животноводство

La carne / животноводство

La carne / животноводство

La carne / животноводство

La carne / животноводство

La carne / животноводство

La carne / животноводство

La carne / животноводство

La carne / животноводство

La carne / животноводство

La carne / животноводство

La carne / животноводство

La carne / животноводство

La carne / животноводство

La carne / животноводство

Republica Moldova

50 t



Prezentul certificat atesta ca lotul de productie mentionat conform rezultatelor raportului de incalzire de laborator
limitile maxime admisibile (LMA) de reziduuri de pesticide si nitrati, aprobate de legislatia nationala
This is to certify that the current lot of foodstuffs, according to the results of the Analytical Report, complies with the maximum
admissible levels (MRL) for pesticides and nitrates, approved by the national legislation.

Настоящий сертификат удостоверяет, что партия пищевой продукции, упомянутая в отчете о результатах лабораторных исследований, соответствует предельно допустимым концентрациям (ПДК) остатков пестицидов и нитратов, утвержденным законодательством Республики Молдова.

The present certificate certifies that the batch of food production mentioned, according to the results of the laboratory analysis report, complies with the maximum admissible levels (MRL) for pesticides and nitrates, approved by the national legislation.

Настоящий сертификат удостоверяет, что партия пищевой продукции, упомянутая в отчете о результатах лабораторных исследований, соответствует предельно допустимым концентрациям (ПДК) остатков пестицидов и нитратов, утвержденным законодательством Республики Молдова.

The present certificate certifies that the batch of food production mentioned, according to the results of the laboratory analysis report, complies with the maximum admissible levels (MRL) for pesticides and nitrates, approved by the national legislation.

Настоящий сертификат удостоверяет, что партия пищевой продукции, упомянутая в отчете о результатах лабораторных исследований, соответствует предельно допустимым концентрациям (ПДК) остатков пестицидов и нитратов, утвержденным законодательством Республики Молдова.

The present certificate certifies that the batch of food production mentioned, according to the results of the laboratory analysis report, complies with the maximum admissible levels (MRL) for pesticides and nitrates, approved by the national legislation.

Настоящий сертификат удостоверяет, что партия пищевой продукции, упомянутая в отчете о результатах лабораторных исследований, соответствует предельно допустимым концентрациям (ПДК) остатков пестицидов и нитратов, утвержденным законодательством Республики Молдова.

The present certificate certifies that the batch of food production mentioned, according to the results of the laboratory analysis report, complies with the maximum admissible levels (MRL) for pesticides and nitrates, approved by the national legislation.

Настоящий сертификат удостоверяет, что партия пищевой продукции, упомянутая в отчете о результатах лабораторных исследований, соответствует предельно допустимым концентрациям (ПДК) остатков пестицидов и нитратов, утвержденным законодательством Республики Молдова.

Conducator: Gheorghe GLAVAN

Manager: (numele, prenumele, semnatura si stampila) (name, surname, signature and stamp)

24 august 2018

Date eliberarii

Date eliberarii

Date eliberarii

